

Date: December 4th, 2025

التاريخ: 04 ديسمبر 2025

M/s Abu Dhabi Securities Exchange

السادة / سوق أبوظبي للأوراق المالية المحترمين

Subject: Agility Global Interim Dividends Distribution

Reference to the above subject, Agility Global PLC would like to remind its shareholders that the interim cash dividends of AED 0.023 per share—payable to shareholders registered in the Company's share book as of 20th November 2025—will be distributed on 9th December 2025.

Shareholders are kindly requested to ensure that their bank account details registered with ADX are accurate and active to enable the timely receipt of dividend payments.

Best Regards,



Investors Relation Department

الموضوع: توزيع الأرباح المرحلية

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، تود شركة أجيليتي جلوبال بي إل سي أن تلفت عناية المساهمين الكرام أن توزيعات الأرباح النقدية المرحلية بقيمة 0.023 درهم للسهم، والمستحقة للمساهمين المسجلين في سجل أسهم الشركة بتاريخ 20 نوفمبر 2025، سيتم توزيعها في 9 ديسمبر 2025.

كما تُهيب الشركة بالسادة المساهمين ضرورة التأكد من صحة وتفعيل بيانات حساباتهم البنكية المسجلة لدى سوق أبوظبي للأوراق المالية، لضمان استلام الأرباح في الوقت المناسب.

وتقضوا بقبول فائق التقدير،،



ادارة علاقات المستثمرين

AGILITY GLOBAL PLC

Incorporated under Abu Dhabi Global Market (ADGM), Registration Number 000009397,
B-055, 1st Floor, Reem Mall, Najmat Abu Dhabi, Al Reem Island, Abu Dhabi, United Arab Emirates